

8 October 2025 8 أكتوبر 8

Disclosures and Compliance Section Market Operations & Surveillance Abu Dhabi Securities Exchange السادة/ قسم الإفصاح والامتثال المحترمين،، إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبى للأوراق المالية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Resolution by Circulation of the Board of Directors of ADNOC Gas
PLC (the Company) issued on
Wednesday 8 October 2025

الموضوع: قرار بالتمرير لمجلس إدارة شركة أدنوك للغاز بي ال سي (الشركة) يوم الاربعاء الموافق 8 أكتوبر 2025

We write to inform you that the Board of Directors of the Company passed a resolution by circulation on Wednesday, 8 October 2025, at 3:00 p.m, approving the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فإننا نفيدكم بأن مجلس إدارة الشركة قد أصدر في تمام الساعة الثالثة من عصر يوم الاربعاء الموافق 8 أكتوبر 2025 قراراً بالتمرير يتضمن الموافقة على ما يلى:

- extension of the commitment period for dividend distributions to shareholders until 2030 (previously 2027), while maintaining an annual growth rate of 5%; and
- 1. تمديد فترة الالتزام بتوزيعات الأرباح للمساهمين حتى العام 2030 بدلاً من العام 2027، والاستمرار في الحفاظ على معدل نمو سنوي قدره 5%.
- 2. amending the Company's dividend distribution policy so that distributions are made on a quarterly basis instead of semi-annual, effective from the third quarter of 2025.
- تعديل سياسة توزيع الأرباح الخاصة بالشركة لتصبح التوزيعات على أساس ربع سنوي بدلاً من نصف سنوي، وذلك اعتبارا من الربع الثالث للعام 2025.

The Board noted that the Company, through its subsidiary ADNOC Gas Facilities LLC, entered into a long term Gas Supply & Purchase Agreement with ADNOC Ruwais Liquefied Natural Gas LLC.

كما تم احاطة المجلس علمًا بأن الشركة، من خلال شركتها التابعة "أدنوك للغاز للمنشآت ذ.م.م."، قد أبرمت اتفاقية طويلة الأجل لتوريد وشراء الغاز مع شركة "أدنوك الرويس للغاز الطبيعي المسال ذ.م.م.".



Attached to this letter is a disclosure statement regarding the above and the gas supply agreement with Ruwais LNG.

مرفق بهذا الخطاب بيان إفصاح بهذا الخصوص وبخصوص اتفاقية توريد الغاز مع مشروع الرويس للغاز الطبيعي المسال.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Fatema Al Nuaimi / فاطمة محمد النعيمي / Chief Executive Officer الرئيس التنفيذي / ADNOC Gas plc

**Copy**: Securities and Commodities Authority

نسخة: السادة/هيئة الأوراق المالية والسلع المحترمين



#### **ADX Disclosure:**

# ADNOC Gas Extends Dividend To 2030 Introducing Quarterly Payments, and Signs \$40 Billion LNG Supply Agreement with Ruwais LNG

**Abu Dhabi, UAE, October 8, 2025**: ADNOC Gas plc and its subsidiaries (together referred to as "ADNOC Gas" or the "Company") (ADX symbol: ADNOCGAS / ISIN: AEE01195A234), a world-class integrated gas processing and sales company, announced a target to distribute \$24.4 billion in dividends over the 2025 to 2030 period. From Q3 2025 onwards dividends will also be paid on a quarterly basis. The Company also announced it has signed a landmark \$40 billion Gas Supply and Purchase Agreement (GSPA) to supply natural gas to the Ruwais LNG project over a 20-year term.

#### Dividend

Since the IPO in March 2023, ADNOC Gas has demonstrated through its results that the Company's product portfolio is resilient to oil price volatility. Management is laser focused on running the company more efficiently, driving down operating expenses, introducing greater cost discipline, realizing innovative commercial opportunities such as converting gas to electrons for export and with strong local gas demand which is served by competitively priced long-term contracts not linked to oil prices. ADNOC Gas is resilient to changes in the oil price environment. The Company is expecting strong Q3 2025 results of approximately \$1.3 billion, around 5% higher than the same period in 2024, in a 14% lower oil price environment.

Due to this consistent, resilient performance, ADNOC Gas is extending its 5% per annum dividend growth policy to 2030. This represents a potential 30% minimum cumulative return, \$24.4bn total dividends paid, for the period between 2025-2030. Dividends will also be paid on a quarterly basis from Q3 2025 onwards, providing more frequent investor cash flow thus enhancing shareholder returns.



#### \$40 billion agreement with Ruwais LNG

ADNOC Gas has signed a landmark 20-year, \$40 billion gas supply agreement with Ruwais LNG, securing reliable feedstock for the UAE's largest LNG facility. This long-term commitment reinforces ADNOC Gas' position as a trusted global LNG supplier and provides strong visibility on future cash flow. With over 80% of Ruwais LNG's production already contracted to long-term customers, the agreement underscores robust demand and ADNOC Gas' ability to monetize resources effectively. Strategic supply agreements like this form the foundation of ADNOC Gas' resilience, ensuring predictable returns and sustained value creation for shareholders.

###

#### **Disclaimer**

This announcement contains forward-looking statements about the Company that are based on current expectations. Words or phrases such as "anticipates", "expects", "plans", "targets", "could", "will", "opportunities" and similar expressions are intended to identify such forward looking statements. These statements are not guarantees of future performance and are subject to certain risks, uncertainties and other factors, many of which are beyond the control of the Company and are difficult to predict. Therefore, actual outcomes and results may differ materially from what is expressed or forecasted in such forward-looking statements.

The reader should not place undue reliance on these forward-looking statements, which speak only as of the date of this news release. Unless legally required, the Company expressly disclaim any obligation or undertaking to release publicly any updates or revisions to any forward-looking statements contained in this announcement to reflect any change in its expectations or any change in events, conditions or circumstances on which such statements are based unless required to do so by applicable law. Past performance is not a guide to future performance. Information in this announcement cannot be relied upon as a guide to future performance.



افصاح سوق أبوظبى للأوراق المالية

"أدنوك للغاز" تُعلن عن تمديد سياسة توزيعات الأرباح حتى عام 2030 وتُقر توزيعات الأرباح بشكل ربع سنوي، وتُوقع اتفاقية بقيمة 40 مليار دولار مع مشروع "الرويس للغاز الطبيعي المسال التوريد الغاز الطبيعي المسال

أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة – 8 أكتوبر 2025: أعلنت "أدنوك للغاز بي إل سي" (ويشار إليها مع الشركات التابعة لها مباشرة أو غير مباشرة بـ "أدنوك للغاز" أو "الشركة") الشركة العالمية المتخصصة في معالجة ومبيعات الغاز، والمُدرجة في سوق أبوظبي للأوراق المالية (تحت الرمز:"ADNOCGAS"والرقم: "ADNOCGAS"والرقم: الشركة اليوم، عن استهدافها لتوزيع أرباح بقيمة 24.4 مليار دولار خلال الفترة من 2025 إلى عام 2030. وكشفت الشركة عن اعتماد توزيعات الأرباح بشكل ربع سنوي اعتباراً من الربع الثالث لعام 2025. كما أعلنت "أدنوك للغاز" عن توقيع اتفاقية لتوريد وشراء الغاز بقيمة 40 مليار دولار مع مشروع "الرويس للغاز الطبيعي المسال" لتزويده بالغاز الطبيعي لمدة عشرين عاماً.

## توزيعات الأرباح

منذ الطرح العالم الأولي في مارس 2023، أثبتت "أدنوك للغاز" من خلال نتائج أدائها المالي أن محفظة منتجاتها نتمتع بمرونة عالية في مواجهة تقلبات أسعار النفط. وتُولي إدارة الشركة اهتماماً كبيراً برفع الكفاءة التشغيلية، وخفض تكاليف العمليات التشغيلية، وتطبق برنامج صارم لضبط النفقات، إلى جانب الاستفادة من الفرص التجارية التي تتيحها الابتكارات والتقنيات المتقدمة مثل تقنية تحويل الغاز إلى إلكترونات لأغراض التصدير. وتستفيد "أدنوك للغاز" من الطلب المحلي القوي على الغاز وتلبي هذا الطلب من خلال عقود طويلة الأمد بأسعار تنافسية غير مرتبطة بأسعار النفط. وتمتلك "أدنوك للغاز" من عام مرونة عالية وقدرة على التكيف مع نقلبات أسعار النفط. وتتوقع الشركة تحقيق نتائج مالية قوية في الربع الثالث من عام 2024، بإيرادات تُقدّر بحوالي 1.3 مليار دولار، أي بزيادة تُقارب 5% مقارنة بالفترة نفسها من عام 2024، وذلك على الرغم من انخفاض أسعار النفط بنسبة 14%.



وبفضل أدائها الثابت، تعمل "أدنوك للغاز" على تمديد سياستها لزيادة توزيعات الأرباح بنسبة 5% سنوياً حتى عام 2030، وفهو ما يمثل الحد الأدنى للعائد التراكمي المحتمل بنسبة 30%، وإجمالي توزيعات الأرباح المدفوعة البالغة 24.4 مليار دولار للفترة بين 2025 إلى 2030. كما ستبدأ الشركة في دفع توزيعات الأرباح على أساس ربع سنوي اعتباراً من الربع الثالث لعام 2025، مما يوفر تدفقات نقدية في فترات أكثر تقارباً وانتظاماً للمستثمرين ويعزز من عوائد المساهمين.

## اتفاقية لتوريد الغاز بقيمة 40 مليار دولار مع مشروع الرويس للغاز الطبيعي المسال

كما وقعت "أدنوك للغاز" اتفاقية استراتيجية بقيمة 40 مليار دولار مع مشروع "الرويس للغاز الطبيعي المسال"، لتزويده بالغاز لمدة 20 عاماً بهدف تأمين إمدادات موثوقة من هذا المورد الحيوي لأكبر منشأة للغاز الطبيعي المسال في دولة الإمارات. ويعزز هذا الالتزام طويل الأمد مكانة "أدنوك للغاز" كمورد عالمي موثوق للغاز الطبيعي المسال، كما يوفر رؤية واضحة للتدفقات النقدية المستقبلية. ومع التعاقد على بيع أكثر من 80% من إنتاج مشروع "الرويس للغاز الطبيعي المسال" بموجب عقود طويلة الأمد مع عملاء دوليين، تؤكد هذه الاتفاقية الطلب القوي على هذا المورد الحيوي وقدرة "أدنوك للغاز" على تحقيق الدخل من الموارد الطبيعية بشكل فعال. وتشكل هذه اتفاقيات توريد الغاز الاستراتيجية أساساً لمرونة الشركة، إذ تضمن عوائد قابلة للتنبؤ وتُسهم في خلق وتعزيز قيمة طويلة الأجل للمساهمين.

## انتهى

### إخلاء مسؤولية:

يتضمن هذا الإعلان بيانات تطلعية تستند إلى توقعات حالية، ويُشار إلى هذه البيانات باستخدام كلمات مثل 'يتوقع'، 'يخطط'، 'يهدف'، 'قد'، 'سوف'، و'فرص'. لا تُعد هذه البيانات ضماناً للأداء المستقبلي، إذ إنها عرضة لمخاطر وشكوك وعوامل أخرى، العديد منها خارج عن سيطرة الشركة ويصعب التنبؤ بها، لذلك قد تختلف النتائج الفعلية بشكل جوهري عمّا تم التصريح به أو توقعه.

يجب على القارئ (المساهمين/المتداولين في السوق) عدم الاعتماد بشكل مفرط على هذه البيانات التطلعية، إذ إنها تعكس الوضع فقط في تاريخ إصدار هذا الإعلان. ما لم يكن مطلوباً بموجب القانون، بهذا تُخلي الشركة مسؤوليتها صراحةً عن أي التزام أو تعهد بنشر أي تحديثات أو في الأحداث أو الترام أو تعهد بنشر أي تحديثات أو في الأحداث أو



الظروف التي استندت إليها هذه البيانات. كما أن الأداء السابق لا يُعد مؤشراً على الأداء المستقبلي، ولا يمكن الاعتماد على المعلومات الواردة في هذا الإعلان كدليل على الأداء المستقبلي.